
 

 

RÅDSLAG/MÖTE 
OM TRAFIKSITUATIONEN INOM KOLONIOMRÅDET 

 

 

SÖNDAGEN DEN 8 juli kl 1300  

VID FÖRENINGSHUSET. 
 

 
DU SOM ÄR MEDLEM KOM OCH SÄG VAD DU TYCKER OCH TÄNKER, 

 Om biltrafiken inom området ? 

 Om att bilar parkeras på de stora vägarna ? 

 Om säkerheten för barnen på våra vägar? 

 Om de ökade kostnaderna för underhåll och tillsyn av vägarna? 

 

 

NÅGRA FRÅGOR ATT FUNDERA PÅ 

 

 Hur ska trafiken begränsas och underhållskostnaderna minskas? 

 Hur ska säkerheten för barn, gående och cyklande på vägarna förbättras?  

 Hur ska miljön för de boende efter de stora vägarna förbättras? 

 

 

 

Mötet beräknas pågå under två timmar. Ta med papper och penna. 

 

    

Citat från diskussionerna om trafiken inom området. 

 

”jag vill inte att min medlemsavgift ska gå till att 

bevara biltrafiken” 

”bättre att satsa pengarna på en bättre kollomiljö” 

 

 

 

 

 

 

VÄL MÖTT HÄLSAR 

 Arbetsgruppen för väg och miljöfrågor. 


